

These Terms and Conditions apply to all Noor Bank e-Saver Accounts maintained by Noor Bank (the **Bank**) for individuals that maintain accounts with the Bank (the **Customer**). These Terms and Conditions are in addition to the Bank's Banking Services General Terms and Conditions (the **General Terms**) and any other rules, procedures or instructions which the Bank may issue from time to time. Where there is a discrepancy or conflict between these Terms and Conditions and the General Terms, these Terms and Conditions shall prevail. A copy of the General Terms is available on the Bank's website www.noorbank.com. Any capitalised terms not defined herein shall have the meanings given to such terms in the General Terms.

The Noor Bank e-Saver Account (the **Account**) is an online Mudaraba account maintained in UAE Dirham or US Dollars which offers Customers anticipated profit rates where, subject to these Terms and Conditions (including specifically paragraph 2 below), profit is calculated on the monthly average balance of the Account (subject to clause 2 below) and is credited to the Account on a quarterly basis in arrears. Customers may avail multiple Accounts in UAE Dirham and/or in US Dollars.

Where the maximum number of transactions is exceeded in any given profit period, the applicable balance may be entitled to lower anticipated profit rate or no profit.

The Bank will publish the prevailing profit sharing ratio (PSR) and the weightages and anticipated profit rates applicable to the Account on its website www.noorbank.com.

No debit card or chequebook is issued in connection with the Account.

No credit facilities are available with the Account.

The Account is created through the Bank's personal online banking/mobile app. The Account can be accessed through the Bank's personal online banking/mobile app.

The Account does not have any minimum monthly balance requirement, however profit payment is based on slabs as mentioned on Bank's website.

One debit transaction is allowed per month without impacting the profit payment for that month.

For more than one debit transaction prevailing anticipated profit rate will apply.

At Bank's discretion the anticipated profit rate, weightage, minimum and average balance requirements, balance slabs, profit accrual period and any other terms and conditions of the Account are subject to change at any time after seven (7) days prior notice.

The Account can receive deposits from accounts in the name of the Customer or third parties, from accounts within the Bank or other financial institutions, by way of international payments inwards, electronic money transfers (including via the Bank's personal online banking/mobile app) or inward standing instructions.

Withdrawals from the Account are subject to the Bank's applicable withdrawal limits and can be carried out by -

1. transferring an amount from the Account using the Bank's personal online banking/mobile app to another account maintained with the Bank or any other financial institution; or
2. withdrawing an amount in cash at one of the Bank's branches by completing a cash withdrawal slip.

Outward standing instructions or direct debits are permitted on the Account and shall be considered as withdrawals.

Bill Payments services are permitted on the Account but shall be considered as withdrawals.

Customers can generate an e-statement of the Account at any time using the Bank's personal online banking/mobile app. Printed statements can be requested and will be subject to the Bank's applicable fees and charges.

Customers can close the Account at any time without notice or loss of profit (up to the date of closure) by submitting a closure request to the Bank in writing. On closure of the Account, the Bank will transfer the closing balance to an existing primary account held by the Customer with the Bank. The profit applicable to the month during which the closure was effected will be credited directly to the Customer's existing primary account at the end of that month.

تطبق هذه الشروط والأحكام على كافة حسابات التوفير الإلكتروني من نور بنك (ويشار إليه فيما يلي بالبنك) والتي يحتفظ بها العملاء الأفراد الذين لديهم حسابات لدى البنك (ويشار إليهم فيما يلي بالعميل أو العملاء). تُضاف هذه الشروط والأحكام إلى الشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية للبنك (ويشار إليها فيما يلي بالشروط والأحكام العامة) وأي قواعد أو إجراءات أو تعليمات أخرى والتي يجوز للبنك أن يصدرها من وقت لآخر. وفي حال وجود أي اختلاف أو تضارب بين هذه الشروط والأحكام والشروط والأحكام العامة، تكون الغلبة لهذه الشروط والأحكام. تتوافر نسخة من الشروط والأحكام العامة على الموقع الإلكتروني للبنك www.noorbank.com. يقصد بالكلمات والمصطلحات الفظلة بالخط العريض، التي لم يتم تعريفها في هذا المستند، نفس المعاني القبيبة لها في الشروط والأحكام العامة.

إن حساب التوفير الإلكتروني من نور بنك (ويشار إليه فيما يلي بالحساب) عبارة عن حساب فخرية إلكتروني يحتفظ به بالدرهم الإماراتي أو الدولار الأمريكي والذي يقدم للعملاء معدلات ربح متوقعة، حيث يتم احتساب الربح - وفقاً لهذه الشروط والأحكام (بما في ذلك وعلى وجه الخصوص الفقرة 2 أدناه) - على أساس متوسط رصيد الحساب الشهري، وفقاً للفقرة 2 أدناه، ويتم إضافته في الحساب كل ثلاثة شهور عن الفترة السابقة. كما يجوز للعملاء الاستفادة من حسابات متعددة بالدرهم الإماراتي و/أو الدولار الأمريكي.

في حال تجاوز العدد المحدد لمعاملات الخصم في أي فترة ربح، قد يُستحق سعر ربح متوقع أقل أو لا يستحق أي ربح عن رصيد الحساب ذا الصلة.

يقوم البنك بالإعلان عن نسبة مشاركة الربح السائدة والترجيحات ومعدل الربح المتوقع الفطيق على الحساب على موقعه الإلكتروني www.noorbank.com.

لا يتم إصدار أي بطاقة خصم أو دفتر شيكات على صلة بهذا الحساب.

لا يتم تقديم أي تسهيلات ائتمانية على صلة بهذا الحساب.

يتم إنشاء الحساب من خلال بوابة الخدمات المصرفية الإلكترونية للأفراد أو تطبيق الهواتف المتحركة الخاص بالبنك. ويمكن الدخول إلى الحساب من خلال بوابة الخدمات المصرفية الإلكترونية للأفراد أو تطبيق الخدمات المصرفية للهواتف المتحركة الخاص بالبنك.

لا توجد أي متطلبات للحد الأدنى للرصيد الشهري للحساب. على أية حال، يعتمد دفع الربح على شرائح الرصيد كما هو مبين في الموقع الإلكتروني للبنك.

يُسمح بمعاملة خصم واحدة شهرياً دون التأثير على دفعة الربح لذلك الشهر.

وفي حال تنفيذ أكثر من معاملة خصم واحدة خلال الشهر، سوف يُطبق معدل الربح المتوقع السائد.

يجوز للبنك، وفقاً لتقديره وحرية المطلقة، تغيير معدل الربح المتوقع والترجيح ومتطلبات الحد الأدنى ومتوسط الرصيد وشرائح الرصيد وفترات استحقاق الربح وأي شروط وأحكام أخرى للحساب في أي وقت بموجب تقديم إشعار مسبق مدته (7) سبعة أيام.

يجوز استلام الودائع في الحساب وذلك من الحسابات الأخرى باسم العميل أو باسم الغير من الحسابات لدى البنك أو لدى المؤسسات المالية الأخرى، وذلك عن طريق المدفوعات الدولية الداخلة والتحويلات المالية الإلكترونية (بما في ذلك عن طريق بوابة الخدمات المصرفية الإلكترونية للأفراد أو تطبيق الخدمات المصرفية للهواتف المتحركة الخاص بالبنك) أو التعليمات الدائمة الداخلة.

تخضع السحوبات من الحساب لحدود السحب المعمول بها لدى البنك ويمكن تنفيذ هذه المعاملات من خلال ما يلي -

1. تحويل مبلغ من الحساب، باستخدام بوابة الخدمات المصرفية الإلكترونية للأفراد أو تطبيق الخدمات المصرفية للهواتف المتحركة الخاص بالبنك، إلى أي حساب آخر مفتوح لدى البنك أو أي مؤسسة مالية أخرى؛ أو
2. سحب مبلغ نقدي لدى أحد فروع البنك من خلال تعبئة نموذج طلب سحب نقدي.

يُسمح بالتعليمات الدائمة الصادرة أو الخصم المباشر من الحساب والتي سيتم اعتبارها سحوبات من الحساب.

يُسمح بخدمات سداد الفواتير من الحساب والتي سيتم اعتبارها سحوبات من الحساب.

يمكن للعملاء استخراج كشف حساب إلكتروني للحساب في أي وقت باستخدام بوابة الخدمات المصرفية الإلكترونية للأفراد أو تطبيق الخدمات المصرفية للهواتف المتحركة الخاص بالبنك. كما يمكن للعملاء طلب كشوف الحساب الفطبووعة والتي تخضع للرسوم والتكاليف المعمول بها لدى البنك.

يمكن للعملاء إغلاق الحساب في أي وقت دون إشعار أو خسارة ربح (حتى تاريخ إغلاق الحساب) بموجب تقديم طلب غلق حساب كتابي للبنك. عند إغلاق الحساب، سيقوم البنك بتحويل الرصيد الختامي إلى حساب رئيسي قائم للعميل لدى البنك، بينما سيتم إضافة الربح الخاص بالشهر الذي تم فيه إغلاق الحساب مباشرة في الحساب الرئيسي القائم للعميل في نهاية ذلك الشهر.

The Bank's standard fees and charges will apply as set out in the applicable Personal Banking Price Guide (available through www.noorbank.com).

The Bank reserves the right, within Shari'a limits, to amend and/or supplement these Terms and Conditions at any time. Any such amendments or supplements shall be provided on the Bank's website www.noorbank.com. Retention or use of the Account after the effective date of any change of these Terms and Conditions shall be deemed to constitute acceptance of such changes without reservation by the Customer. If the Customer does not accept the proposed change, the Customer must close the Account.

These Terms and Conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the Emirate of Dubai and applicable federal laws of the United Arab Emirates to the extent that it is consistent with Shari'a rules and principles as interpreted by Shari'a Supervisory Committee of the Bank.

By applying and opening the Account online, the Customer accepts and agrees to these Terms and Conditions.

تطبيق الرسوم والتكاليف القياسية للبنك كما هي مبينة في دليل أسعار الخدمات والمنتجات المصرفية للأفراد المعمول به والمتوفر على الموقع الإلكتروني للبنك www.noorbank.com.

يحتفظ البنك، ضمن حدود الشريعة، بحق تعديل و/أو إضافة إلى هذه الشروط والأحكام في أي وقت. سوف يتم الإعلان عن وعرض مثل ذلك التعديل أو الإضافة إلى الشروط والأحكام في الموقع الإلكتروني للبنك www.noorbank.com. ويعتبر احتفاظ واستخدام العميل للحساب بعد تاريخ سريان أي تغيير في هذه الشروط والأحكام بمثابة قبول لذلك التغيير دون تحفظ منه. وفي حال عدم قبول العميل للتغيير المقترح، يجب على العميل إغلاق الحساب.

تخضع وتفسر هذه الشروط والأحكام وفقاً لقوانين إمارة دبي والقوانين الاتحادية السارية لدولة الإمارات العربية المتحدة إلى الدرجة التي تتوافق فيها مع قواعد ومبادئ الشريعة الإسلامية كما تفسرها لجنة الرقابة الشرعية للبنك.

بموجب التقدم بطلب وفتح الحساب بشكل إلكتروني عبر الإنترنت، يعتبر العميل بأنه قد قبل ووافق على هذه الشروط والأحكام.